
Dagsorden bestyrelsesmøde

Hvidovre Kajakklub

Dato, tid og sted Torsdag d.20.sept. 2012 kl 20:00, Schradersvej, Hvidovre

Mødeleder

Referent Johanna

Indkaldte Casper, Chris, Inge, Johanna,  Simon, Bo,  Søren 

Fraværende Simon har meldt afbud

Dagsorden Referat / beslutninger

1. Kommunikation  internt 
i klubben

Chris har indkaldt til møde i IT gruppen men det har været 
svært at få gruppen samlet. Faktum er at hverken hjemmeside 
eller mailkommunikation fungerer. Løsningsmodeller blev 
diskuteret. Hvordan skal vi få hjemmesiden til at fungere? Skal 
den være statisk? Der var bred enighed om at få en bredere 
medlemsskare involveret i at holde siden opdateret. Der er 
blevet taget mange billeder i sæsonens løb, og det kunne være 
godt hvis alle fik glæde af dem, så der vil blive spurgt lidt ud i 
klubben. Kursus  i oplægning af emner på hjemmesiden 
udbydes snarest. Chris sørger for det.
Bestyrelsen anvender post/e-mails / kalender / hjemmeside til 
kommunikation til medlemmerne, Twitter til det, som kommer 
på info@hvidovrekajakklub og måske interesserer nogle, 
Facebook benyttes til kommunikation medlemmerne imellem.

2. Manglende reparation af
klubbåde  

Der skal bygges det skur, som vi har aftalt for længe siden; 
Søren S rykker Ole Torp igen. Bo  Husmand rydder desuden op 
i skuret.
Spicaerne trænger voldsomt til reparation, det er den bådklasse 
som benyttes allermest, og som derfor næsten ikke kan 
undværes. Bo Husmand & Søren Sibbersen vil prøve at se om 
de kan reparere dem; vinterprojekt for de to herrer. Nelo Viper 
55 har iøvrigt været rigtig gode køb; meget populære.

3. Byggeprojekt Efter koomunalbestyrelsesmøde d. 26. september, regner vi med
at få ok til kautionen og så går projektet i gang 13-14. oktober. 
Udarbejdes en kalender, så man tydeligt kan se, hvad der skal 
ske hvornår og hvornår medlemmerne skal hjælpe. Bo 
udarbejder kalender/tidsplan.

4. Nyt fra B&U, herunder 
diskussion af 
svømmekrav og 

Mads Munk og Christian Lammers – har tidligere udtrykt 
interesse i at overtage, men på det seneste har de været svære at 
få fat i. Vinteren over er træningen  kogt det ned til kun træning 
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trænersituationen om mandagen; Casper Dyhrberg, Henning Christoffersen og 
Søren Sibebrsen vil hjælpe.  En overordnet plan for sommer, 
såvel som vintersæsonen skal udarbejdes, så selvom træningen 
fordeles ud på flere hænder, så kan den røde tråd stadig 
fastholdes. Casper indkalder til møde –  alle aktuelle 
børneinstruktører indkaldes til dette.
Casper skriver et indlæg til nyhedsbrevet,

5. Regler for 
børnemedlemmer

Ensretning af svømmeregler skal ensrettes, så det er 600 m for 
alle.
Forslag til ændring af sikkerhedsreglement, således at  børn ned
til 12 år kan ro. Chris ser på det,

Børnekontingent: nogle børn har ikke betalt kontingent, og det 
skal afskaffes, så alle børn (op til 25 år) skal herefter betale.

6. Skal vi overveje at skifte
EL-leverandør?

Nej; det er for meget besvær for for få penge; tak til Søren 
Andersen for at tænke på det.

7. vintergymnastik Chris har kontaktet Mette igen, og hun vil meget gerne hjælpe 
os igen, så det er utrolig dejligt.

8. Opkommende general-
forsamling

Forslag til lovændring – undersøges
Byggeriet er det overordnede emne.

Casper Dyhrberg går ud af bestyrelsen. Hvem skal overtage? 

9. Nyhedsbrev, hvem skal 
skrive, hvad skal der stå 
etc, etc

Chris skriver overordnet; Helle skriver om løb m.m. Jan/Heidi 
om børneinstruktion, Søren om vokseninstruktion, 24t – 
Johanna; de lange løb – Jane (Simone´s mor) the triple – 
Henning; Erik mht billeder. Velkommen til nye medlemmer 
Søren A (Børn – Heidi)¸ byggeri-Bo; handicap - Johnny

10. Kalveboderne rundt Søren Sibbersen har som sædvanligt styr på planlægningen og 
det kører planmæssigt. Som sædvanligt efterspørges velvillig 
hjælp fra medlemmer, der elsker at bage dejlige kager, eller på 
anden måde kan give en hjælpende hånd på selve dagen. 
Kalveboderne rundt afholdes d.27.oktober og der er i øvrigt 
roforbud under afvikling af løbet.

11. Hvad skal EPP bevis ko-
ste for de sideoplærte?

 Anne Buch Hansen har givet kurser i havkajak. Efterfølgende 
har kursisterne efterspurgt opdaterede EPP-beviser i HvK. Det 
er bestyrelsens holdning at klubben kun kan være behjælpelige 
med opdateringer/udstedelse af EPP beviser for kurser/træning, 
som er foregået i HvK. Kursusleder må være behjælpelig med 
at få udstedet de nødvendige kursusbeviser.
Johanna skal nok sørge få det administrative i at få ansøgt om 
EPP2 beviser; medens Søren skal stå for at få tilvejebragt de 
relevante oplysninger.

For medlemmer, der allerede er fuldbefarne, men mangler EPP 
bevis, det koster 250 kr. Ligeledes for sidemandsoplæring.
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Standerstrygning – bør allerede ske ved sidste handicap, altså næste onsdag, hvor vi starter kl. 18, så
det ikke bliver for mørkt.

Møderække: 

9. oktober 18.30 hos Johanna

d. 27. oktober Kalveboderne rundt

Generalforsamling d. 31. november

d. 9. november kl 17 på Artikok ved Hvidovre Station

Temadag: 29. januar 2013 i klubben om aftenen¸ B&U er nævnt som oplagt emne

5. februar 2013 kl. 18.30 – hos Bo

12. marts 2013 Inge

Medlemsmøde: 24. april 2013, kl.18

11.juni 2013 hos Chris

Evt: 

Videoaftener – har Casper og Simon tænkt på det? Vi skal tænke på, at vi skal hjælpe med 

Krav til eliteroere i andre klubber – hvad gør de andre – Johanna ser på det.

Skilte om parkering – teknisk forvaltning er kontaktet

Skiltene ved enden af vejen er væk nu – Inge kontakter kommunen

Søren Sibbersen, Jan Skou & Johanna har tænkt sig at organisere bådene så de ligger efter sværhed 
og udarbejde en oversigt og kajakkernes sværhedsgrad.

Efterårsrengøring  - skal den afholdes ? Bo overvejer lige i forhold til liste

Ide: fjernelse af forsythiabuske og plantning af samme roser hele vejen hen. Busk ved skuret, bag 
huset (ved vinduet ved drengeomklædningen) skal fjernes.
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